
 

                      
 

FITXA 29 
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INFORMACIÓ A DESTACAR DE LA COMISSIÓ: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
1. LECTURA I APROVACIÓ, SI ESCAU, DE LA SESSIÓ ANTERIOR 
S’aprova l’acta de data 15 de setembre de 2016, 
 
 
2. ANÀLISIS, VALORACIO I PROPOSTA D’EXECUCIÓ DE SELECCIÓ DELS 

PROJECRTES SOSCEPTIBLES DE S4ER EXECUTATS A CÀRREC DEL FONS 
PER AFAVORIR EL TURISME SOSTENIBLE 

 
Comença intervenint el Conseller de Turisme i President d’aquesta comissió explicant 
els projectes presentats. Digué que la convocatòria per enguany  hi havia 30 milions 
d’euros. També explicar que el 79,4% era de l’eix 1 i d’aquest eix, el 48,8% estava 
vinculat al cicle de l’aigua. A la vegada s’havia fet la corresponent distribució per illes. 
Com es podia veure a la proposta no hi havia cap projectes municipal que sortis elegit 
per aquestes inversions, ara sí, defensar que d’una o altra manera, pràcticament tots 
els municipis es veien beneficiats per els projectes que s’havien triat a la proposta. 

 
A continuació, començar el torn d’intervencions amb la qual, la presidenta del CIM de 
Menorca veu bé aquesta proposta. A la vegada que apunta el coordinar des del 
Consell Insular de Menorca els projectes que es presentin per part dels ajuntaments 
de Menorca.  Cal dir, el Consell Insular tant d’Eivissa com de Formentera, mostrar el 
seu acord amb la proposta presentada. No així el Consell Insular de Mallorca que es 
va estendre amb la posterior votació. A continuació, agafar la paraula la regidora 
representant de l’Ajuntament de Palma amb la qual esgrimí tot una sèrie d’arguments 
i deixar molt a les clares la sensació generalitzada dels ajuntaments de quedar 
desabuts perquè cap projecte municipal havia estat elegit per poder-se executar dins 
aquest any 2017. Tenc de dir que va ser una molt gran intervenció per part de na 
Joana Maria que dins la duresa del discurs va expressar moltíssims de sentiments. 

  

 
Nom de la Comissió a la qual ha assistit: COMISSIÓ D’IMPULS DEL TURISME 
SOSTENIBLE 
 

Dia: 23/01/2017 A LES 11:30 H  
 
Lloc: SALA DE LA CONSELLERIA DE PRESIDÈNCIA  

58 

31-01-2017 



 

Una vegada emplenat, ho podeu enviar escanejat a: 
felib@felib.es   ó bé per fax  971763102 

 

 
A continuació intervenir el representant de la FELIB en el qual expressar el seu 
descontent ja que aquesta convocatòria havia generat molta expectativa per tots els 
ajuntaments de Balears ja que al haver prioritzat el cicle de l’aigua i que els 
ajuntaments en baixa, som els màxims responsables, veure que cap dels projectes 
presentats fos es triat per poder-se executar dins el 2017, vet aquí la sensació de 
frustració creada per el repartiment que es du a la proposta. El representant de la 
Universitat de les Illes Balears també expressar el seu desànim ja que dels projectes 
presentats cap havia estat elegit, tenint en compte que per part de la universitat es 
consideraven projectes molt importants vinculats a estudis que es creuen molt 
necessaris de cara en el futur. 
També el GOB va tenir una intervenció molt dura en el qual va demostrar la 
mancança que hi havia a l’hora de poder valorar els projectes ja que en no tenir 
constància d’una baramació dels mateixos no se sabia com quedarien els següents.  
 
A continuació hi va haver diferents intervencions dels membres del comitè expressant 
alguns el seu acord amb la proposta i alguns el seu desacord. A continuació agafar la 
paraula la vice-presidenta de la comissió, la consellera d’Hisenda del Govern i 
ressaltar la feina feta per aquest govern en el qual en un any i mig ha estat capaç de 
fer una llei, un reglament, i generar unes expectatives per executar un grapat de 
projectes que si no hi hagués aquesta llei i aquest impost, probablement, aquests 
projectes no es podrien realitzar, a la vegada que posam valor que caldria que ho 
féssim tots aquest impost del turisme sostenible. 
 
A continuació es posar a votació la proposta de memòria de pla anual, la qual va ser 
aprovada. 
 
3. PRECS I PREGUNTES 
No hi va haver intervencions 
 
 
 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


